
Date:


Principal Trust Company (Asia) Limited

30/F, Millennium City 6

392 Kwun Tong Road

Kwun Tong

Kowloon


Dear Sir/ Madam,


Re: New appointment for servicing broker for (Name of client) – Contract #       or 
HKID:           


This is to inform you that      (Name of new consultant)    from _(New Broker Name)_ 
is appointed as our registered MPF Intermediary on an exclusive basis in respect of 
our MPF plan with immediate effect.


This appointment supersedes all pervious authorization given by us verbally or in 
writing and can only be superseded in writing.


Should you have any further enquiry, please feel free to contact the undersigned at 
__(Contact number)___.


Thank you for your kind attention.


Yours faithfully,


___________________________

Client Signature 

(The signature must be the same as your specimen signature in Principal previously)


⽇期:


信安信託 (亞洲) 有限公司

九⿓觀塘觀塘道392號創紀之城6期30樓




親愛的先⽣/女⼠，


通知：任命新的註冊強積⾦中介⼈為其提供強積⾦顧問服務︰  （客⼾端名稱，
合約編號＃ 或 香港⾝份證號碼）  。


此信特此通知，      （主事中介⼈名稱）           _ 之     （新顧問/附屬中介⼈名
稱） 將被任命為本⼈/本公司之註冊強積⾦中介⼈(即時⽣效)。


此書⾯形式任命通知將取代過往本⼈/本公司所有⼝頭授權或書⾯授權。

 

如果您有任何進⼀步查詢，請隨時致電__（聯繫電話）   __。


感謝您的關注。


___________________________

計劃成員簽署 (公司印鑑 如適⽤)


（簽署必須與信安紀錄⼀致）


